
Referat fra bestyrelsesmøde den 30. april 2019 

Til næste gang
Følgende opgaver er fordelt: Der ses nærmere på retningslinjer �l beboere og erhvervslejemål. Der 
tages kontakt registrator vedr. registreringsa�ester på p-pladser. En sørges for kontakt �l vicevært for 
flytning af formandspostkassen. Der indkøbes lidt kontorhold �l formanden. 

Næste bestyrelsesmøde er a�alt �l mandag den 27. kl. 18.30 

Bestyrelsen kons�tuerede sig.1.
Referat fra ekstraordinær generalforsamling godkendt og underskrevet. 2.
2 fra den gamle bestyrelse gennemgik forskellige opgaver, roller og ansvar fra den gamle bestyrelse 
�l den nye bestyrelse. Et bestyrelsesmedlem har lavet et stort skri�ligt arbejde, som vil hjælpe den 
nye bestyrelse godt i gang.

3.

Den �dligere formand har på den ordinære generalforsamling �lbudt at stå for projektet med at 
indhegne gården. Der er accepteret �lbud på hegn. Bestyrelsen sørger for at udarbejde og omdele 
retningslinjer for beboere og erhvervslejemål. 

4.

Det blev a�alt, at et bestyrelsesmedlem sørger for at sæ�e gang i projektet med cykelsta�verne. 
Sam�dig undersøges det, om firmaet vil montere flere af de andre sta�ver mod betaling. Der må 
bruges 5000 kr �l montering af øvrige cykelsta�ver. Der skal jf. gældende lovgivning være adgang �l 
li�en. Det vil sige, at cykelsta�ver ikke må monteres for tæt på li�erne. 

5.

På den ordinære generalforsamling blev det beslu�et, at vi prøver at løse udfordringen med �ng, 
der skal smides ud på lo� og i kælder ved først at arrangere en arbejdsdag. Hvis det ikke lykkedes, vil 
JK Ejendomsservice blive hyret �l at �erne storskrald. Der skal arrangeres arbejdsdag i foreningen 
senest 1. august 2019 jf. generalforsamlingsbeslutning. Viceværten hjælper gerne med ekstra 
a�entning af storskrald. Punktet skal drø�es på næste bestyrelsesmøde.  

6.

Der vil snart blive ski�et nøgle på viceværtens kontor. Viceværten har fået opgaven med 
låseski�ning af den gamle bestyrelse. Formanden har fået overleveret en nøgle �l viceværtkontoret 
fra den gamle bestyrelse.

7.

Der skal ske indregulering af varmeanlægget. Der skal findes en specialist, som kan være klar �l 
e�eråret. Den gamle bestyrelse har overleveret forslag �l punkter, der skal ses nærmere på indenfor 
de�e. De�e kan der ikke arbejdes videre på nu, da anlægget er sat �l sommer �lstand. 

8.

Der er givet et påbud �l kiosken om indvendig vedligehold. Når der er udbedret fejl og mangler, vil 
ny lejer i kiosken blive godkendt �l lejer. Bestyrelsen skal følge op på status. 

9.

Der skal følges op på erhvervsaffald. Den gamle bestyrelse har modtaget et påbud �l foreningen. 
Der følges op på næste bestyrelsesmøde.

10.

Faktura for vedligehold af Statholdervej udestår. Der skal følges op med Københavns kommune. 
De�e punkt drø�es på næste bestyrelsesmøde.

11.


